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2015-6597 

Mange tak for jeres fælles henvendelse med forslag om en revision af taxilov-

givningen.  

Jeg er helt enig i, at der er behov for at se på den nuværende regulering. Jeg er 

derfor også glad for at erfare, at dette også er et ønske i branchen. Det er endvi-

dere centralt med bidrag fra erhvervet, der enten har den direkte erfaring eller 

har kontakten til dem, der arbejder med taxikørsel og de andre typer kørsel, der 

er reguleret i den nuværende taxilov.  

Jeg synes umiddelbart, der er flere gode takter i jeres forslag, selvom det er for 

tidligt for mig at tage stilling til konkrete forslag.  

Taxiområdet er som bekendt i dag tæt reguleret, hvilket lægger snævre rammer 

for, at der kan ske vækst, udvikling og innovation i erhvervet, som alle er for-

hold, der er nødvendige for at kunne drive en god vognmandsforretning og 

dermed også sikre en god taxibetjening. Der er tilsvarende også udfordringer 

med at sikre taxibetjeningen i landdistrikter. Endelig er der også behov for, at 

taxireguleringen tager højde for den teknologiske udvikling, der løbende finder 

sted, og som giver mulighed for at tilbyde nye former for taxibetjening og nye 

måder at organisere sig på.  

Jeg er derfor nu i gang med at overveje, hvordan der kan sættes en hensigts-

mæssig proces i gang, der kan lede frem til et forslag til, hvordan en ny regule-

ring af området kan se ud. Det er naturligvis vigtigt, at der sker en grundig for-

beredelse af et sådant forslag, ikke mindst når der er tale om en grundlæggende 

ændring af reguleringen. 

Når jeg er nået længere i denne proces, vil I høre nærmere om det, ligesom I 

naturligvis vil blive inddraget i en sådan proces. Det er helt centralt, at det er et 

arbejde, vi løfter sammen. 

Jeg har sendt kopi af dette svar til Transportudvalget.  

Med venlig hilsen 

Hans Chr. Schmidt 
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